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Protokół nr V/2024 

z obrad Sesji Rady Gminy Borzęcin 

z dnia   24 września  2024 

 
 

 

Ad 1) Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kossoń o godz. 9.00 otworzył V – ą sesję Rady Gminy 

Borzęcin witając Radnych, Pana Wójta, Panią Skarbnik oraz wszystkich oglądających 

nasze obrady.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż obrady sesji Rady Gminy Borzęcin są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk zgodnie z ustawą z 

dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Osoby, które pozostają na sali wyrażają zgodę 

na transmisję oraz rejestrację. Transmisja obrad jest dostępna w sieci internet, natomiast nagrania 

z sesji będą zamieszczone na stronie BIP Urzędu Gminy Borzęcin w zakładce Rada Gminy.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Lista obecności stanowi zał. nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Anna Choczyńska 

2. Sylwia Ducinowska 

3. Oliwier Hynek 

4. Justyna Jędryka 

5. Leszek Kasjaniuk 

6. Paulina Kobyłecka 

7. Marek Kossoń 

8. Joanna Krzanowska 

9. Grzegorz Malek 

10. Beata Małek 

11. Aleksandra Michalec 

12. Paweł Oleksyk 

13. Maria Pilarska 

14. Andrzej Rędzina 

15. Tadeusz Żurek. 

 

 

Ad 2) Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś propozycje, bądź zmiany w kwestii porządku obrad, 

który został przesłany w zawiadomieniach, stanowi zał. nr 3 do protokołu, jak niżej.  
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3) Wręczenie przez przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej zaświadczeń o wyborze na 

sołtysa.  

4) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta.  

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) poboru od osób fizycznych, podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego w drodze inkasa,     

     wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso,  

b)  powołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin, 

c)  powołania członka Komisji Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Borzęcin, 

d)  powołania członka Komisji Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Borzęcin, 

e)  powołania członka Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych Rady Gminy Borzęcin, 

f)   powołania członka Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady Gminy    

     Borzęcin, 

g) zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037, 

i) rozpatrzenie skargi Nr AO.1510.1.2024, 

j) przekazanie skargi według właściwości. 

 

7) Wnioski i oświadczenia radnych. 

8) Zamknięcie obrad sesji.     

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Ad 3) Wręczenie zaświadczeń o wyborze na sołtysa przez Przewodniczącą Gminnej Komisji 

Wyborczej w Borzęcinie 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej p. Magdalenę 

Kwaśniak o wręczenie zaświadczeń  

Pani Magdalena - Szanowni Państwo, w imieniu członków Gminnej Komisji Wyborczej oraz 

własnym, składam serdeczne gratulacje z okazji wyboru Sołtysów sołectw Borzęcin Górny, 

Borzęcin Dolny, Bielcza, Przyborów, Łęki, Waryś i Jagniówka. 

Życzymy wielu sukcesów w działalności społecznej oraz ludzkiej życzliwości w życiu codziennym, 

wręczając zaświadczenia. Sołtysem sołectwa Borzęcin Górny została wybrana Pani Maria 

Jadwiga Pilarska. Sołtysem sołectwa Borzęcin Dolny została wybrana Pani Beata Małek. 
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Sołtysem sołectwa Bielcza została wybrana Pani Angelina Maria Klara. Sołtysem sołectwa 

Przyborów została wybrana Pani Irena Noga. Sołtysem sołectwa Łęki została wybrana Pani Anna 

Maria Koczwara. Sołtysem sołectwa Waryś został wybrany Pan Piotr Józef Rogóż. Sołtysem 

sołectwa Jagniówka został wybrany Pan Mateusz Piotr Maklas. 

 

 Ad 4) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Zgodnie z informacją zawartą w zawiadomieniu o sesji, protokół z ostatniej sesji był wyłożony do 

wglądu u pracownika ds. obsługi Rady. Każdy mógł zapoznać się z treścią protokołu. Zapytano 

czy do treści protokołu są jakieś uwagi. Nikt nie zgłaszał. 

Zaproponowano przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji, bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0) WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) BRAK GŁOSU (0) NIEOBECNI (0) 

 

Ad 5) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta. 

 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, Sołtysi, Szanowni Państwo… 

 

Ostatnia Sesja Rady Gminy Borzęcin odbyła się w dniu 7 sierpnia. Niniejszym informuję 

Państwa o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym: 

 

Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu Gminy wraz z modernizacją sytemu kanalizacji.  

W dniu 16.08 br. podpisano umowę na budowę oczyszczalni ścieków dla budynku 

administracyjno-pocztowego w Borzęcinie – Urzędu Gminy. W ramach zadania zamontowana 

zostanie oczyszczalnia ścisków BioSET o przepustowości 2,8 m3/ dobę oraz zmodernizowany 

zostanie system kanalizacyjny pomiędzy Urzędem, a oczyszczalnią. Koszt wykonania robót: 

85 948,00 zł.  

Kolejnym zadaniem była modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych. W dniu 22.08 br. 

podpisano umowę na „Przebudowę drogi dojazdowej do pól na działce nr 6678 w miejscowości 

Borzęcin”. Zadanie współfinasowane jest ze środków budżetu Województwa Małopolskiego w 

ramach projektu pn. „Modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych”. W ramach zadania 

wykonana zostanie podbudowa i nawierzchnia z kruszywa łamanego na długości 150 m. Koszt 

wykonania robót 44 992,11 zł.  

W dniu 05.09 br. dokonano odbioru końcowego robót na czterech odcinkach dróg, które 

przebudowane zostały w ramach zadania pn. „Przebudowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych 
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na terenie gminy Borzęcin”, które współfinasowane było ze środków budżetu województwa 

Małopolskiego w ramach projektu pn. „Modernizacja dróg dojazdowych do gruntów rolnych”. 

W ramach w/w. zadania zmodernizowano: drogę dojazdową do pól w miejscowości Bielcza na 

działce ew. nr 538 na odcinku 200 m, na której wykonana została nawierzchnia z kruszywa 

łamanego. Koszt wykonania robót: 56 166,42 zł; drogę dojazdową do pól „Borowa” w 

miejscowości Borzęcin na działce ew. nr 1628 na długości 590 m, na której wykonana została 

nawierzchnia z mieszanek mineralno-asfaltowych. Koszt wykonania robót: 189 861,41 zł, drogę 

dojazdową do pól w miejscowości Przyborów na działce nr 2322 na długości 135 m, na której 

wykonana została nawierzchnia z mieszanek mineralno-asfaltowych oraz wyrównane zostały 

pobocza tłuczniem kamiennym. Koszt wykonania robót: 46 427,17 zł. drogę dojazdową do pól w 

miejscowości Przyborów na działce nr 559/2 na długości 270 m, na której wykonana została 

nawierzchnia z mieszanek mineralno-asfaltowych oraz wyrównane zostały pobocza tłuczniem 

kamiennym. Koszt wykonania robót: 84 102,44 zł. Całkowita wartość projektu to: 421 549,55 zł, z 

czego dofinasowanie z budżetu województwa: 205 251,00 zł, wkład własny Gminy Borzęcin: 

216 298,55 zł.  Modernizacja SKATEPARKU w miejscowości Przyborów na działce nr 888/1  

W dniu 06.09 br. podpisano umowę na realizację zadania pn.: „Modernizacja SKATEPARKU w 

miejscowości Przyborów na działce nr 888/1”. Zadanie współfinasowane jest w formie dotacji 

celowej z budżetu Województwa Małopolskiego w ramach projektu „Małopolska infrastruktura 

rekreacyjno-sportowa – MIRS 2024”. W ramach umowy wymienione zostaną uszkodzone i nie 

nadające się do dalszego użytkowania 3 figur skateparku, tj. bank rampa, funbox, minirampa.  

Koszt wykonania robót związanych z wymianą urządzeń: 227 550,00 zł. 

W ramach zadania planuje się jeszcze zakup tablicy informacyjnej. Łącza wartość robot objętych 

zadania wyniesie 228 750,00 zł, z czego dofinasowanie: 114 375,00, wkład własny Gminy 

Borzęcin: 114 375,00 zł (50% wartości robót). Modernizacja oświetlenia ulicznego na trenie Gminy 

Borzęcin w ramach programu Polski Ład – „Rozświetlamy Polskę”. 

W dniu 11.09 br. ogłoszone zostało postępowanie przetargowe na realizację zadnia pn.: 

„Modernizacja oświetlenia ulicznego na trenie Gminy Borzęcin”. Przedsięwzięcie 

współfinansowane jest z Programu Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. W ramach zadania planuje się wymianę energochłonnych opraw oświetleniowych 

na nowe oprawy energooszczędne typu LED.Informacja o dofinansowaniu budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Trwa realizacja programu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Na ten 

cel Gmina Borzęcin ma zabezpieczone środki finansowe w wysokości 5 180 000,00 zł, co 

oznacza, że dofinansowanie może otrzymać około 518 osób. Zakończenie realizacji programu 

planowane jest na koniec roku 2024.  

Wg stanu na dzień 18.08.2024 r.: 

• wpłynęło 597 wniosków o udzielenie dofinansowania, 

• podpisano 465 umów, 

• wypłacono 381 dotacji, 

• 31 osób zrezygnowało z udziału w programie, 

• na liście rezerwowej znajduje się 48 osób. 

Kolejne zadanie to wyrównanie nawierzchni chodnika wzdłuż drogi gminnej nr 250028K „Bielcza 

– Biadoliny” w miejscowości Bielcza.  
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W miejscowości Bielcza rozpoczęły się prace związane z wyrównaniem nawierzchni chodnika 

(poprawienie kostki brukowej) przy studzienkach kanalizacyjnych.  

Zakończono postępowanie o udzielenie zamówień publicznych na sprzedaż energii elektrycznej 

w ramach Zakliczyńskiej Grupy Zakupowej. Przetarg został ogłoszony 24 lipca br., z miesięcznym 

terminem składania ofert i obejmował dostarczanie energii elektrycznej do budynków 

administrowanych przez Gminę Borzęcin oraz do oświetlenia ulicznego na lata 2025 – 2026.  

Najkorzystniejszą ofertę złożył dotychczasowy sprzedawca, to jest firma Veolia Energy 

Contracting Poland Sp. z o.o. oraz firma Hekla Energy Sp. z o.o. na dostawę prądu do budynków 

użyteczności publicznej w 2025 r. Cena prądu będzie wynosić: • 2025 – oświetlenie uliczne i 

pozostałe obiekty: 0,5390 zł/kWh netto,  •    2025 – budynki użyteczności publicznej: 0,5385 

zł/kWh netto,  2026 – oświetlenie uliczne i pozostałe obiekty: 0,5620 zł/kWh netto,  2026 – budynki 

użyteczności publicznej: 0,5630 zł/kWh netto. Poprzednich latach ceny energii elektrycznej (netto 

bez 23% VATu) kształtowały się następująco:- 2019 - 2020 r.: 0,25 zł, - 2021 r.: 0,27 zł,  - 2022 r. 

– 2023 r.: 0,50 zł,  - 2024 r.: 0,66 zł. 

Wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach z wniosku firmy EPLANT 61 Sp. z o.o., ul. 

Zakliki z Mydlnik 14a, 30-198 Kraków dla przedsięwzięcia pn. „Budowa zespołu paneli 

fotowoltaicznych „Borzęcin” o łącznej mocy nieprzekraczającej 90 MW wraz z niezbędną 

infrastrukturą i magazynem energii o mocy do 90 MW, zlokalizowana w miejscowości Borzęcin, 

Łęki oraz Przyborów, gmina Borzęcin”. Działki na których planowane jest przedsięwzięcie: obręb 

ewidencyjny Łęki: 50, 1651/1, 1652/10, 1652/11, 1652/12, 1652/13, 1652/14, 1652/4, 1652/5, 

1652/6, 1652/7, 1652/8; obręb ewidencyjny Przyborów: 3121/18; obręb ewidencyjny Borzęcin:  

Przed wydaniem decyzji Wójt Gminy Borzęcin podał do publicznej wiadomości dnia 24.06.2024 

r., informację o zapoznaniu się mieszkańców z raportem oddziaływania na środowisko 

planowanego przedsięwzięcia w terminie 30 dni od dnia podania informacji do publicznej 

wiadomości. 

Wydano decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach z wniosku firmy ZEK Borzęcin Spółka 

Jawna, Elżbieta Rachwał, Marlena Gadowska, ul. Cechowa 63, 30-614 Kraków dla 

przedsięwzięcia pn.: „Eksploatacja kruszywa naturalnego w granicach istniejącego złoża 

„Borzęcin-Ropek 1” na powierzchni około 4ha, na działkach 4023/1, 4023/2, 6741, 4743/1, 4746/1 

położonych w miejscowości Borzęcin, powiat brzeski, województwo małopolskie”.   

Zostało wszczęte 17 postępowań administracyjnych w sprawie wydania decyzji o warunkach 

zabudowy i zagospodarowania terenu, wydano 9 decyzje o warunkach zabudowy.  

Wszczęto 2 postępowania w sprawie ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla 

inwestycji pn.:  

- BUDOWA BUDYNKU GOSPODARCZO-SANITARNEGO PRZY BUDYNKU SZATNI KLUBU 

SPORTOWEGO „BŁĘKITNI” PRZYBORÓW – DZIAŁKI NR – 888/1, 888/2 

- BUDOWA WEWNĘTRZNEJ SIECI KABLOWEJ OŚWIETLENIA ULICZNEGO (droga Igloopol) 

PRZYBORÓW – DZIAŁKI  

Trwa postępowanie w sprawie: „BUDOWA PRYWATNEJ STRZELNICY ZEWNĘTRZNEJ WRAZ 

Z BUDYNKIEM GOSPODARCZYM WIATĄ REKREACYJNĄ ORAZ PIĘCIOMA WIATAMI NA 

ZADASZENIE STANOWISK STRZELECKICH, BORZĘCIN – działka nr – 544. 

W okresie od 1 sierpnia do 2 września br. wpłynęło 184 wniosków o zwrot podatku akcyzowego 

zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej dla których zostały 

wydane  decyzje  na  kwotę 166 409,62 zł. 
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W odpowiedzi na trudną sytuację spowodowaną gwałtownymi powodziami, które wystąpiły w 

południowo – zachodniej części Polski, w obliczu ogromnych strat w infrastrukturze i mieniu 

prywatnym, Wójt Gminy Borzęcin we współpracy z jednostkami Ochotniczej Straży Pożarnej 

działającymi na naszym terenie oraz Gminnym Ośrodkiem Kultury, w dniu 18 września 2024 r. 

uruchomiłem zbiórkę darów dla powodzian. 

Zbiórka najpotrzebniejszych rzeczy, które mogą przynosić  mieszkańcy, prowadzona jest do 30 

września 2024 roku w następujących punktach i Remizach OSP, które zaangażowały się w tą 

akcję: Zebrane artykuły zostaną przekazane dla potrzebujących powodzian. Szczegółowe 

informacje są dostępne na stronie internetowej Urzędu Gminy oraz telefonicznie.  

Od lipca na terenie Gminy Borzęcin przebywało 15 obywateli Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym. Na dzień dzisiejszy w obiekcie zakwaterowanych jest 11 osób.  

Jak co roku, na przełomie września/października wstępnie planowane są coroczne ćwiczenia w 

zakresie ewakuacji Szkół. Głównym celem próbnej ewakuacji będzie zapoznanie uczniów i 

pracowników szkół z praktycznym zastosowaniem procedur dotyczących zachowania się w 

przypadku wybuchu pożaru lub powstania innego zagrożenia dla życia i zdrowia. Ćwiczenia będą 

miały za zadanie przygotować dzieci i ich opiekunów do szybkiego opuszczenia budynku zgodnie 

z przyjętą procedurą ewakuacji szkoły. Jak w ostatnich latach odbywające się ćwiczenia 

koordynować będą strażacy z poszczególnych OSP, Komendant Gminny OSP oraz 

Przedstawiciel Urzędu Gminy.  

Odnośnie informacji dotyczących Regionalnego Centrum Rehabilitacji i Pomocy Społecznej. 

Liczba podopiecznych na dzień 20.09.2024 r. – 69 osób (profil podeszły wiek: 24; profil 

niepełnosprawność fizyczna: 45) w tym 12 osób kierowanych z gminy Borzęcin. 

14 sierpnia br. DPS opuścił Podopieczny, który w wyniku podejmowanych działań terapeutycznych 

w DPS usamodzielnił się i wrócił do środowiska. 

Dokonano usunięcia usterek i wymiany akumulatorów systemu alarmowania DSO oraz 

akumulatora w centrali sygnalizacji pożaru – koszt 11 808 zł. 

- Zgłoszono DPS do udziału w kolejnej akcji „Święty Mikołaj dla Seniora” – finał akcji planowany 

jest na 6 grudnia 2024 r.  

- 21 sierpnia br. W DPS zorganizowano Wakacyjny piknik połączony z obchodami Dnia 

Mieszkańca oraz zaległego Światowego Dnia Lodów – imprezę wsparła firma Koral przekazując 

darowiznę rzeczową w postaci lodów dla podopiecznych. 

- Złożono wniosek do udziału w akcji „Radosne Święta z Fundacją Biedronki”, oczekujemy na 

wyniki naboru. 

- Gmina Borzęcin otrzymała środki finansowe z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania w 

rządowym programie „Dofinansowanie wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej w postaci dodatku motywacyjnego na lata 2024-2027”. W/w program polega 

na wypłacie od 1.07.2024 r. do 31.12.2027 r. dodatku motywacyjnego w wysokości 1 000 zł brutto 

miesięcznie oraz na pokrycie koszów składek od tego dodatku, pracownikom zatrudnionym na 

umowę o pracę. Pracownikom DPS wypłacono dodatki motywacyjne należne za miesiące lipiec i 

sierpień 2024 r. 

 17 września odbyło się szkolenie pt. „Relacja terapeutyczna oraz metody pracy z mieszkańcami 

DPS” (symulator starości) dla personelu działu terapeutyczno-opiekuńczego.  

- W DPS prowadzony jest aktualnie audyt zatrudnienia i wynagrodzeń. 

https://www.facebook.com/hashtag/wakacyjny?__eep__=6&__cft__%5b0%5d=AZW5wJsTfP5biMrHnBZcAzrb7r-qqKByz-Bc18J7KFJ3CtvA4B44sMFAK8m2pCrT0_7NFhc0HttyOO4YOkJGf-YKCJTlbNHdUd20ftzIVLHLhctoQYeDfFeUfLd3H5uAGB4i8vVaX9YC0_BK4XuzTb8Undmve1PBwpx5Kww5OG4NC2YIRFj1jDZ_Y94Fx3ZmrKZig4twy8-g6zy5NfL8B19v&__tn__=*NK-R
https://www.facebook.com/hashtag/piknik?__eep__=6&__cft__%5b0%5d=AZW5wJsTfP5biMrHnBZcAzrb7r-qqKByz-Bc18J7KFJ3CtvA4B44sMFAK8m2pCrT0_7NFhc0HttyOO4YOkJGf-YKCJTlbNHdUd20ftzIVLHLhctoQYeDfFeUfLd3H5uAGB4i8vVaX9YC0_BK4XuzTb8Undmve1PBwpx5Kww5OG4NC2YIRFj1jDZ_Y94Fx3ZmrKZig4twy8-g6zy5NfL8B19v&__tn__=*NK-R
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W GOPS funkcjonuje grupa wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie. Ta forma pomocy 

psychologicznej łączy osoby, które przeżywają podobne problemy, a które w wyniku 

doświadczanej przemocy cierpią z powodu lęku, zagubienia i poczucia bezradności. 

Na bieżąco są realizowane wnioski mieszkańców Ukrainy przebywających na Naszym terenie w 

związku z konfliktem zbrojnym w ich kraju. 

 GOPS Borzęcin do końca września przyjmuje wnioski o wypłatę bonu energetycznego. 

Od dnia 22 sierpnia w GOPS Borzęcin po raz kolejny przyjmuje Konsultant Mobilny  w ramach 

projektu „Małopolska Akademia Rodzica 2024” PROJEKT WSPÓŁFINANSOWANY ZE 

ŚRODKÓW WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO, a realizowany przez Powiat Brzeski. To 

realizacja działań profilaktycznych oraz wspierających wychowawczą i edukacyjną funkcję 

poradni psychologiczno-pedagogicznych poprzez przystępniejszy dostęp do fachowca, który 

objąłby dzieci i młodzież albo dzieci, młodzież oraz rodziców bezpośrednią pomocą 

psychologiczno-pedagogiczną. 

Od 06 września GOPS Borzęcin realizuje projekt pod nazwą „ Odetchnij” skierowany do 

osób/rodziców, którzy na co dzień zajmują się osobami zależnymi, czyli wymagającymi ze 

względu na stan zdrowia lub wiek stałej opieki. Projekt ma na celu odciążyć psychicznie i 

emocjonalnie opiekunów / matki, bierze w nim udział 11 osób/matek. 

Działalność Klubu Senior + to bieżąca organizacja : zajęć, warsztatów, prelekcji, wykładów, 

pogadanek, spotkań integracyjnych itp, które służą osiągnięciu wyznaczonych celów. 

-w dniu 01 września br. seniorzy wzięli udział w obchodach Dni Gminy Borzęcin przedstawiając 

na scenie dwa skecze, 

-w dniu 04 września wzięli udział w spotkaniu integracyjnym u seniorów Gminy Szczurowa, 

-w dniu 06 września seniorzy wzięli udział w XI Międzynarodowych Senioraliach w Krakowie, 

-w dniu 20 września uczestnicy Klubu Senior + wzięli udział w zajęciach edukacyjnych 

organizowanych przez Nadleśnictwo Dąbrowa Tarnowska punkt w Bielczy . 

W ramach działań w dniu 16 września br. odbyło się spotkanie członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego, gdzie omawiano bieżące sprawy związane z przemocą na terenie gminy 

Borzęcin,  

W dniu 27 sierpnia br. przy współpracy z Gminną Biblioteką Publiczną w Borzęcinie, Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej wraz z Klubem Senior+ zorganizował spotkanie poetyckie w Oazie 

Spokoju z poetą Józefem Baranem w ramach obchodów XII Dni Gminy Borzęcin., 

Decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach:  

Zatwierdzono aneksy do arkuszy organizacji szkół i przedszkoli. 

Uruchomiono 5 oddział wychowania przedszkolnego w Zespole Szkolno- Przedszkolnym w 

Borzęcinie górnym. Wszystkim dzieciom ubiegającym się o przyjęcie do przedszkola w roku 

szkolnym 2024/2025 zapewniono miejsca. 

Został złożony wniosek uwzględniający przyjęcia uczniów do szkół o dotację celową na 

wyposażenie szkół w podręczniki i materiały edukacyjne kwota dotacji – 76 893,94 zł. 

Podpisano umowę partnerską w ramach realizacji projektu „Małopolski Program Wspierania 

Uczniów” uroczysta gala wręczenia umów przez Lidera projektu – Województwo Małopolskie 

będzie miała miejsce dzisiaj (24.09.2024 r.) – kwota dofinansowania dla Gminy Borzęcin 

105 336,00 zł. 
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Odpowiedzi na wniosku złożone podczas posiedzeń Komisji 

 

Posiedzenie Komisji Prawa i Porządku Publicznego oraz komisji Rolnictwa w dniu 02.08.2024r.  

W odpowiedzi na wnioski złożone przez Radnych Gminy Borzęcin podczas posiedzenia ww. 

Komisji w sprawie: przeglądu studzienek na odcinku od skrzyżowania Wola Dębińska do 

Borzęcin-Waryś, przycięcia zakrzaczenia na drodze Zajmowa w kierunku Wisowatek, wykoszenia 

poboczy przy ścieżce rowerowej w Przyborowie oraz wałów na Okrajkach, braku przejść dla 

pieszych na drodze wojewódzkiej nr 768 w Przyborowie, informuje się, że:  

z informacji uzyskanych od Zarządu Dróg Powiatowych w Brzesku wynika, iż przy drodze 

powiatowej nr 1340K „Mokrzyska-Radłów” w msc. Bielcza została przeprowadzona kontrola 

drożności i ewentualnej konieczności oczyszczenia studzienek ściekowych zlokalizowanych przy 

chodniku. Wszystkie wymagające togo studzienki zostały oczyszczone.  

Nadmienia się również, że studzienki kanalizacyjne wzdłuż drogi gminnej nr 250028K  „Bielcza-

Biadoliny” została przeczyszczone przez pracowników gospodarczych Urzędu Gminy; 

przycięcie zakrzaczeń wchodzących w pas drogi gminnej, których obcięcie nie wymaga użycia 

zwyżki wykonają pracownicy tut. Urzędu Gminy sukcesywnie w ramach bieżącego utrzymania 

dróg do końca października br., koszenie poboczy jest wykonywane w ramach możliwości na 

bieżąco przez pracownika Urzędu Gminy, Gmina Borzęcin zwróciła się do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Krakowie z wnioskiem o wykonania przejść dla pieszych przy drodze 

wojewódzkiej nr 768 przebiegającej przez miejscowość Przyborów.  

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych Prawa i 

Porządku Publicznego w dniu 05.08.2024r. 

W odpowiedzi na wnioski złożone przez Radnych Gminy Borzęcin podczas posiedzenia ww. 

Komisji w sprawie wykaszania rowów w całej gminie, poprawienia stanu asfaltu w 

miejscowościach Przyborów i Jagniówka, informuje się, że:  

rowy przydrożne wykaszane są w ramach możliwości i przy sprzyjających warunkach 

pogodowych przez pracowników gospodarczych tut. Urzędu. 

w miejscowości Przyborów uzupełnione zostały ubytki na drodze wewnętrznej stanowiącej działkę 

559/2, oraz drodze gminnej nr 250035K „Przyborów-Koniec”, 

w miejscowości Jagniówka uzupełnione zostały ubytki na drodze gminnej nr 250015K „Jagniówka 

przez wieś”. 

Zapytano, czy są jakiś pytania do przedstawionego sprawozdania.  

Radny Oliwier Hynek - Panie Przewodniczący, szanowni Państwo radni, drodzy Sołtysi, Panie 

Wójcie, bardzo Panu dziękuję za przeprowadzenie, że tak powiem, przeglądów przy chodnikach 

gminnych tych studzienek kanalizacyjnych i uporządkowanie ich. Dziękuję za ten przetarg i to ten 

remont nawierzchni chodnikowych przy drodze gminnej. A tak przy okazji chciałbym zapytać o 

remont chodnika przy drodze powiatowej. Czy już wpłynął ten kosztorys ofertowy? Jaka to jest 

cena i jakie dalsze działania w tej kwestii będą podejmowane? 

Wójt - Cały czas w tym temacie, Panie radny, działamy. No i czekamy na odpowiedź z Powiatu, 

na cały kosztorys. 
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Ad 6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

 a) poboru od osób fizycznych, podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

 

Głosowano w sprawie 

poboru od osób fizycznych, podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/42/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 b) powołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że aby uchwała nie stała się bezprzedmiotowa, należy 

zapytać kandydata do tej komisji o wyrażenie zgody. 

- Czy Pan Andrzej Rędzina wyraża zgodę na uczestnictwo w Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Borzęcin? 

Radny Andrzej Rędzina  - Tak  wyrażam zgodę. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

Głosowano w sprawie 

powołania członka Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  ZA (14) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek. 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), Andrzej Rędzina, BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (0)  

Przewodniczący Rady- bardzo serdecznie gratuluję. 

Uchwała nr V/43/2024 została podjęta i stanowi zał. nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

 c) powołania członka Komisji Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Borzęcin, 

 

Przewodniczący Rady zapytał kandydatkę radną Paulinę Kobyłecką czy wyraża zgodę na 

uczestnictwo w Komisji Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Borzęcin. 

Radna Paulina Kobyłecka - Tak  wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

 

Głosowano w sprawie 

powołania członka Komisji Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Borzęcin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (14) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, Aleksandra Michalec, Paweł 

Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paulina Kobyłecka, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0). 

Uchwała nr V/44/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady- bardzo serdecznie gratuluję Pani radnej. 

 

 d) powołania członka Komisji Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Borzęcin  

 

Przewodniczący  Rady- W kolejnym projekcie uchwały podobna procedura. Muszę zapytać Pana 

radnego Oliwiera Hynka, czy wyraża zgodę na przystąpienie do Komisji Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Gminy Borzęcin?  

Rady Oliwier Hynek - Panie Przewodniczący, nie, nie wyrażam zgody.  

Przewodniczący Rady - Kolejny projekt uchwały również dotyczy Pana członkostwa w Komisji, 

Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych. Muszę zapytać, czy wyraża Pan zgodę na uczestnictwo w 

tej komisji? 

Radny Oliwier Hynek  -  Nie wyrażam zgody. 

Przewodniczący Rady - Wobec powyższego musimy zmienić porządek obrad. Kto z państwa 

radnych jest za wycofaniem tych dwóch projektów uchwał? To jest projekt nr 4 i projekt nr 5 i 

zmiany porządku obrad właśnie z wycofaniem tych dwóch projektów uchwał. 

 

Głosowano w sprawie 

wycofanie podpunktu d i e 

 

Wyniki głosowania 
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TAK: 13, NIE: 0, NIE WIEM: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne TAK (13) 

Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, Paulina Kobyłecka, 

Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, Aleksandra Michalec, Paweł 

Oleksyk, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

NIE (0), NIE WIEM (2), Anna Choczyńska, Maria Pilarska, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne ZA (13) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Aleksandra Michalec, 

Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (2), Beata Małek, Paweł 

Oleksyk. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż punkty zostały zdjęte i porządek został zmieniony.  

- Panie radny, odmówił Pan pracy w dwóch komisjach. Rozumiem, że to jest Pana pojęcie i 

rozumienie służby dla społeczeństwa? 

Radny Oliwier Hynek poprosił o głos ad vocem.  

- Panie Przewodniczący, z całym szacunkiem, ale ustawa o samorządzie gminnym, jak i 

Europejska Karta Samorządu Terytorialnego, pozwala wybierać radnemu i określać sobie formę 

pracy. Wybieram tą formę pracy na ten moment. I bardzo bym prosił o uszanowanie mojej decyzji.  

Przewodniczący Rady – zacytował Regulamin Rady Gminy § 5, ppkt 1. ust. 1. - Wykonując 

powierzony mandat radny powinien: brać czynny udział w pracach Rady Gminy, uczestniczyć w 

sesjach i pracach komisji, do których został wybrany lub desygnowany.  

  f) powołania członka Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia  Rady 

Gminy Borzęcin.  

 

Przewodniczący Rady zapytał kandydata radnego Andrzeja Rędzina, czy wyraża zgodę na 

uczestnictwo w Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady Gminy Borzęcin. 

Radny Rędzina - Tak wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

 

Głosowano w sprawie 

powołania członka Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady 

Gminy Borzęcin, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne  ZA (14) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Tadeusz Żurek 
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PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), Andrzej Rędzina, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/45/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

 g) zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

 

Głosowano w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek. 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/46/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 h) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

 

Głosowano w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek. 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/47/2024 została podjęta i stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 i) rozpatrzenie skargi Nr AO.1510.1.2024, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  
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Głosowano w sprawie 

rozpatrzenie skargi Nr AO.1510.1.2024, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Małek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek. 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/48/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

 j) przekazanie skargi według właściwości. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że projekt 

był omawiany na wszystkich komisjach. Zostały odczytane stanowiska Komisji. Zapytano, czy są 

jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał.  

 

Głosowano w sprawie 

przekazanie skargi według właściwości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Grzegorz Malek, Beata Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek. 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) , NIEOBECNI (0) 

Uchwała nr V/49/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Ad ) 7. Wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynęła petycja dotycząca szczepień przeciwko HPV , 

która została przekazana do Komisji Skarg i Wniosków Rady Gminy Borzęcin celem rozpatrzenia.  

Do wiadomości Rady Gminy Borzęcin wpłynęło pismo Pana Kazimierza Brzozy, mieszkańca 

Bielczy, dotyczące budowy sieci bazowej telefonii komórkowej, które znajduje się w biurze obsługi 

rady. Pismo również zostało przekazane do rozpatrzenia wg kompetencji odpowiedniej komórce 

w Urzędzie Gminy, pismo stanowi zał. nr 12. 

Przewodniczący przypomniał, iż wszystkie interpelacje zgłaszamy w formie pisemnej. 

Pan radny Oliwier Hynek odczytał interpelację dot. uregulowania koryta rzeki Uszwica, stanowi 

zał. nr 13 do protokołu. 

Radny Hynek liczy na pełną współpracę z pozostałymi radnymi bieleckimi oraz na poparcie z ich 

strony w tej kwestii. 
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Pani radna Joanna Krzanowska odczytała 6 interpelacji, stanowią  zał. nr 14-19  

Pani radna Aleksandra Michalec odczytała interpelację, która stanowi zał. nr 20  

Radna Sylwia Ducinowska odczytała interpelacje, które stanowią zał. nr od 21 do 26 

Radna Anna Choczyńska - w pełni popieram interpelację radnego Oliwiera Hynka w sprawie 

uregulowania i wyczyszczenia koryta Uszwicy na terenie Bielczy.  

Radny Grzegorz Małek powiedział, iż w sprawozdaniu była informacja o wydanie warunków 

zabudowy na strzelnicę w m. Borzęcin Dolny. 

 - Czy wiadomo jaka to będzie strzelnica? Dotyczy to bezpośrednio nas radnych z Borzęcina 

Dolnego. Czy to będzie jakaś strzelnica kontenerowa, czy pod działalność? 

Wójt - Jest to strzelnica prywatna, inwestor złożył wniosek o wydanie warunków zabudowy. W tej 

chwili procedujemy, jako Urząd, nad wydaniem warunków zabudowy. Na chwilę obecną nie 

jestem zorientowany, jaka to miałaby być strzelnica Obecnie tylko kwestia ustalenia lokalizacji.  

Tak jak Pan zauważył w moim sprawozdaniu, podniosłem tą kwestię. Dlatego też, żeby również 

mieszkańcy tych okolic mieli świadomość, że taki obiekt może w ich otoczeniu powstać. Natomiast 

po jakieś szczegóły no to zapraszam do urzędu.  

Radny Grzegorz Małek - rozumiem, że inwestorem na tym etapie wystąpił o warunki zabudowy 

i to wszystko? 

Wójt - Tak Panie radny, w tej chwili procedujemy nad warunkami zabudowy. 

Radny Leszek Kasjaniuk – przyczyniam się w 100% do interpelacji Pana radnego Hynka i 

proponowałbym zacząć od własnego podwórka i skierować pisma do właścicieli tak zwanych 

działek przy rzecznych, o oczyszczenie i oddrzewienie, by wycinkę drzew prowadzili sobie sami, 

bo tego za nich nie zrobi nikt. A jak pokonamy wody państwowe to będzie sukces, aby to koryto 

wyczyścić. Byłbym bardzo szczęśliwy, żeby tak się stało. 

Ad vocem pan radny Oliwier Hynek podziękował radnemu za poparcie. 

- Jednak w kwestii czyszczenia przez właścicieli gruntów bardziej bym wolał, aby gmina przejęła 

tą rolę, ten ciężar obowiązku, a mieszkańcy wyrazili na to zgodę.  

Pani radna Maria Pilarska – problem ten dotyczy całej gminy, aż do Borzęcina Dolnego, tzw. 

podwala są do czyszczenia. 

Wójt - sami też widzimy jaki to jest duży problem, szczególnie patrząc co się dzieje w drugiej 

części naszej Polski. Te zakrzaczenia w okolicach rzeki są bardzo niebezpieczne i oczywiście 

my, jako Gmina będziemy próbowali się też pochylić nad tym tematem, żeby rzeczywiście 

przepływ był odpowiedni. No, będziemy tutaj procedowali w różnych instytucjach, aby można 

było to zadanie rzeczywiście wykonać.  

Radny Oliwier Hynek odnosząc się do Wójta:  

- zapytał o koncepcję rozbudowy remizy OSP Bielcza: czy już wpłynęła, jakie będą jej koszty i 

jakie działania w  planuje podjąć dalej. 

- zapytał o rewitalizację terenu sportowego na górach w Bielczy, wokół boiska, tzn. scena, budynki. 

Wspomniał, że Radny poprzedniej kadencji, P. Prus,  poruszał ten temat i poprzednik Pana Wójta 

deklarował, że temat zostanie poruszony i będzie realizowany. Skierował zapytanie jak to wygląda 

dalej, czy realizacja tej inwestycji będzie kontynuowana czy nie.  

- poruszył temat biuletynu informacji publicznej oraz strony internetowej Gminy Borzęcin. Zwrócił 

uwagę, że ostatnie wybory sołeckie pokazały niektórym mieszkańcom, że mają problem z 

odnalezieniem danych i pewnych informacji. Poprosił o zlecenie audytu wewnętrznego, 

uzupełnienie i zaktualizowanie niektórych danych. Jego zdaniem strona internetowa jest 
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przestarzała i nie adekwatna do naszych czasów, więc warto by zabezpieczyć środki na przyszły 

rok, celem ogłoszenia konkursu i modernizacji tej strony internetowej. 

- zapytał o jakie środki zewnętrzne Pan Wójt stara się obecnie dla naszej gminy. 

- zapytał o strzelnicę w Bielczy, stwierdzając, że obecnie jest cisza w tym temacie, Pan Wójt 

obiecał spotkanie z mieszkańcami do końca roku. Podczas ostatniego zebrania wiejskiego 

mieszkańcy sami wyszli z inicjatywą podjęcia uchwały o zmianie lokalizacji tej strzelnicy. Zadał 

pytanie, jakie działania zostały podjęte w tej sprawie strzelnicy do tej pory, jak wygląda sytuacja 

na dzień dzisiejszy i jakie Wójt ma rozwiązanie w tej kwestii. 

Wójt na pytania Radnego odniesie się na piśmie.  

Przewodniczący Rady - Panie radny. Mnóstwo spraw Pan poruszył, miał Pan okazję 

uczestniczyć w pracach poszczególnych komisji i to też jest miejsce na tego typu sprawy. 

Omawianie ich i procedowanie, pytanie, zadawanie na piśmie. Uniknęlibyśmy niepotrzebnych 

tutaj różnych nieporozumień. 

Ad vocem. Radny Hynek - Panie Przewodniczący, trochę tego nie rozumiem. Dziś jest sesja, na 

której tak naprawdę spotykają się radni, rozmawiają  o problemach Gminy Borzęcin i mamy prawo 

zgłaszać różne problemy. Jeśli będą tematy dotyczące miejscowości Bielcza na komisjach, 

obiecuję  i deklaruję, że się na nich pojawię i będę walczył  o mieszkańców Bielczy, żeby otrzymali 

też coś z tego. Więc Panie Przewodniczący, bardzo Pana proszę, abyśmy nie kontynuowali jakiejś 

takiej polemiki, przekomarzali się, tylko zaczęli konstruktywnie i rzeczowo pracować na rzecz 

mieszkańców Gminy Borzęcin. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady - No właśnie o tej konstruktywnej pracy mówiłem. 

 Protokoły odbytych komisji w zał.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nr 3/24, 4/24 i 5/ z dnia 14, 21 i 28 sierpnia 

2024 stanowi zał.nr 27 - 29 do protokołu.  

Komisja Rewizyjna Nr 5/2024 z 17 września 2024 zał. nr 30 do protokołu.  

Komisja Oświaty, Kultury Spraw Socjalnych Rady Gminy Nr 4/24 i  5/24 30 sierpnia i 20 

września 2024 stanowi zał. Nr 31 i 32 do protokołu.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady Gminy Nr 5/24  z dnia 20 

września 2024r, stanowi zał.  Nr  33 do protokołu. 

Komisja Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Nr 5/24 z dnia 23 września 2024r, stanowi 

zał. Nr 34 do protokołu. 

 

Ad 8) Zamknięcie obrad sesji. 

  Przewodniczący Rady ze względu na wyczerpany porządek obrad o godz. 10.40  zamknął  V  

- ą Sesję Rady Gminy Borzęcin. 

 

  Protokolant:                                                                             Przewodniczący Rady 

   Anna Czuj                                                                                    Marek Kossoń           

 


